
Zápis ze zasedání Školské rady konaného dne 8. října 2015 

 

Účast: 

RNDr. Stanislav Máca (ředitel školy) – maca@gymnsostelc.cz 

Mgr. Roman Fabeš (zástupce zřizovatele) – starosta@telc-etc.cz 

Dr. Ladislav Jirků (zástupce zřizovatele) - ladislav.jirku@vspj.cz 

MVDr. Jiří Rudolf (zástupce rodičů) – rudolf.trest@quick.cz 

Jindřich Pospíchal (zástupce rodičů) - jindra.posp@volny.cz 

PaedDr. Věra Zadinová (zástupce pedagogického sboru) - zadinova@gymnsostelc.cz 

Mgr. Josef Drmota (zástupce pedagogického sboru, předseda ŠR) – drmota@gymnsostelc.cz 

 

Přizvaní hosté: 

Ing. Bohumír Krejčí (zástupce ředitele školy) - krejci@gymnsostelc.cz 

Ing: Ladislav Novák (zástupce ředitele školy) - novak@gymnsostelc.cz 

Ing. Jaromír Pytlík (zástupce Hockey Talent Academy) 

 

Omluveni: - 

 

Program: 

1. Zahájení, seznámení s programem 

2. Rozšíření ŠVP SOŠ – usnesení ŠR 

3. Schválení VZ za rok 2014/2015 

4. Návrh rozpočtu na rok 2016 

5. Informace o škole 

6. Diskuse 

 

ad 1) 

Dr. Máca, Mgr. Drmota 

ad 2) 

Dr. Máca 

- vzhledem ke vzniku Hockey Talent Center Telč probíhají jednání o úpravě oboru Ekonomika a 

podnikání, který by se rozšířil o zaměření Management sportu a trenérství 



- rozšíření je v kompetenci ŠR, nedochází k rušení oboru ani zavádění nového, cílem pouze úprava 

stávajícího ŠVP. V rámci jedné třídy by fungovaly tři studijní skupiny, jedna z nich by byla diskutovaná 

sportovní. Dělily by se na odborné předměty, všeobecný základ by byl společný. 

- upozornil na nutnost podání přihlášek ke studiu v zákonem stanoveném termínu. 

- změna oboru nepřinese žádné zvýšené požadavky na finance 

Ing. Pytlík 

- podal informace o HTC a seznámil s dosavadní náplní činnosti HTA a cílem nasměřovat část jejich 

přípravy do Telče na nový zimní stadion. Je snaha o spolupráci nejen na úrovni středního, ale také 

posledního ročníku základního školství. Předjednán rovněž převod licence na odpovídající soutěž 

mladšího dorostu do Telče. Je zájem o profilaci oboru SOŠ směrem ke sportu, včetně aktivit mimo 

výuku, využití sportovišť aj. Snaha o zapojení hokejistů ve věku 15-18 let 

- informoval o způsobu informování případných zájemců o studium prostřednictvím informačních 

zdrojů HTA 

Ing. Novák 

- seznámil přítomné s obsahovou náplní pracovní verze úpravy ŠVP uvedeného oboru. Celkem 9 

hodin bude vyčleněno pro profilaci oboru, přesná specifikace bude upřesněna po jednání mezi 

zástupci školy a HTC. 

Usnesení ŠR – ŠR souhlasí s rozšířením nabídky studijního oboru 63-41-M/01 o Management sportu a 

trenérství od 1.9.2016 

Školská rada odsouhlasila výše uvedené Usnesení jednomyslně 

ad 3) 

Ing. Krejčí 

- Výroční zpráva za rok 2014/2015 bude opětovně finálně zpracována fyzickým tiskem v obvyklém 

formátu i provedení 

- text VZ byl předem poskytnut členům ŠR, povinné údaje zahrnuty 

- členové ŠR jednohlasně odsouhlasili konečné znění VZ a její zpracování tiskem 

ad 4) 

Dr. Máca 

- informoval o hlavních položkách rozpočtu školy připraveného pro zřizovatele 

- předložil členům školské rady podrobný přehled připraveného rozpočtu 

- členové ŠR jednohlasně odsouhlasili výši jednotlivých položek návrhu rozpočtu 

ad 5) 

Dr. Máca 

- informoval o výsledcích maturitní zkoušky v roce 2015 

- informoval o rozmístění absolventů školy v roce 2015 

- informoval o stavu, průběhu a plánech stavebních úprav školy 



- informoval o zahraniční studentce v rámci spolupráce s Rotary club a o výuce za účasti 

francouzského lektora 

- informoval o dalších aktivitách, dnech otevřených dveří, plánu nejbližších akcí 

Ing. Novák: 

- informoval o dovybavení školy didaktickou technikou 

ad 6) 

Mgr. Fabeš 

- informoval o jednání zástupců Města Telč s veřejnými dopravci o zajištění požadovaných spojů 

zejména směrem na Jihlavu 

 

Zapsal: J. Drmota 


